

## **Dagordning till styrelsemöte nr 9, 23 oktober 2024**

Plats: LOK-gården, kl. 18.00

Närvarande: Björn Karlsson, Ebba Hedegård, Eva-Karin Jönsson, Johan Knutsson, Johan Pettersson, Julia Modig Tjärnström, Lena Fröberg, Per Magnusson

Från ungdomskommittén: Sara Nordwall Forsberg, Johan Åtting, Niclas Levinsson

Valberedningen: Maria Lillieström, Katarina Kleist

Frånvarande: Mattias Nilsson

### **1. Mötets öppnande, dagordning**

Ebba inledde mötet med ett särskilt välkommen till valberedningen och dagordningen godkändes.

### **2. Föregående protokoll**

Lena hade fått i uppdrag att ta kontakt med Anita och Michael Wehlin kring en fortbildningsdag för ledare på orange nivå. De är intresserade och ska återkomma med förslag på ort och datum.

### **3. Interimsbeslut**

Inga interimsbeslut har tagits sedan förra mötet.

### **4. Besök av Maria Lillieström och Katarina Kleist från valberedningen**

Valberedningen har haft kontakt med ledamöter som står i tur att avgå.

Björn har aviserat att han vill sluta i styrelsen.

Valberedningen har också koll på ledamöter i de olika kommittéerna, även om de inte aktivt arbetar med att bemanna dem. Men de säger att det är bra att ha koll, till exempel vilka klubbar som har ledamöter, var det behövs fler ledamöter.

Ungdomskommittén vill gärna vara tre fler, då skulle man också kunna vara mer aktiv kring juniorverksamhet. Frågan tas upp på ungdomsledarträffen vid eftersäsongsläger. Det kan vara bra om frågan kommer från valberedningen.

### **5. Ekonomi**

Vid förra mötet noterades att GM hade högre kostnader än budgeterat. Det finns flera anledningar till detta, till exempel ändrade kostnader för buss och färjebiljetter.

Dessutom var det flera deltagare än budgeterat som ville vara med, cirka 20 juniorer deltog.

OF-bidraget är större än beräknat, då de högre tävlingsavgifterna slår igenom. Just nu pekar prognosen på ett resultat som är bra mycket bättre än budgeterat.

## 6. Information från SOFT

SOFT hade i måndags ett digitalt möte med distriktsordförandena. Ebba redogjorde för de frågor som tagits upp.

SOFT har tagit fram en ny utbildning – Det moderna ledarskapet; den pilotkörs nu. Arbetsgruppen för ungdomsrådet har kommit igång; fyra ungdomar som utarbetar riktlinjer för ungdomsrådet.

Det förs diskussioner om att ta betalt för Hitta ut. Kanske finns ett förslag till nästa förbunds möte, våren 2026.

SOFT:s styrelse har fattat beslut:

- att anta den nya utbildningsstrategin
- att fastställa förändringarna av banlängder, gäller från 1 jan. 2025
- att behålla nuvarande rekommenderade segrartider för SM och Swedish League
- att slå ihop H/D35 och H/D40 till H/D35
- att fastställa riktlinjerna för att öka alternativt minska banlängden samt att beskrivningen kompletteras med råd kring hur arrangören kan hantera olika terrängtyper för olika åldersklasser inom samma tävlingsområde
- men inte att uppdatera processen för kartkontroll inom Nivå 1

Inom förbundet finns en del kritik mot Kompassriktning 2030. Ska den justeras?

- 150 000 medlemmar
- 300 000 orienterare
- 1 500 000 deltagaraktiviteter
- En förening i alla kommuner
- Bästa nation på VM på seniornivå i alla grenar

Oavsett vilka mål vi sätter – hur utvecklar vi verksamheten?

Kommer att vara huvudämnet på SOFT:s ordförandekonferens den 16-17 november.

## 7. Skrivelser och rapporter

- Ansökan om SDF-bidrag 2025 ska vara inne senast 28 feb. Björn Karlsson ansvarar för detta.
- Information om att det är Idrottslunch med RF-Sisus ordförande Anna Iwarsson den 11 nov.
- Samråd med Länsstyrelsen inför tävlingar 2025 har kommit och Björn har skickat ut till klubbarna.
- Från SOFT önskas svar om önskemål om tidpunkt för kommande tränarutbildningar. Vi anser att de bör ligga när det inte är orienteringssäsong, t ex sen höst. Lena svarar.

## 8. Tilläggsavgift Swedish League, Linköpings OK

De som deltar i Swedish League betalar högre tävlingsavgift, men arrangören betalar också en större arrangemangsavgift till SOFT. Samtidigt har arrangören större kostnader än vid en vanlig nationell tävling.

Styrelsen beslutar att ge LOK möjlighet att ta ut 50% högre avgift i åldersklass i publiktävlingen, ej i öppna banor.

## **9. Information från ungdomskommittén**

Håller på och sätter stomprogrammet – ansvariga arrangörer.  
Köpt nya beachflaggor och vimplar.

Ofta kommer frågan om kläder upp, kanske kommer med i budget nästa år.  
Nästa år är DM i Värmland – under våren i samband med SM.

Uppdatera adresslistan – ungdomsledare.  
Hemsidan uppdateras med korrekta mail-adresser, telefonnummer, klubbtilhörighet.

Ingen fungerande kommunikationskanal, ungdomar använder inte FB och Instagram.  
Kanske mer använda Instagram för att lägga upp bilder.  
På rikslägre hade de en fungerande Whats up-grupp.

”Glassmila” på rikslägre varje år. Niklas informerar om en fråga som kommer att diskuteras på ledarträffen på eftersäsongslägre.

## **10. Övriga frågor**

- a) Ordförandekonferensen, 28 nov.
  - Ebba informerar från ordförandeträffen, Sören Nilsson Påledal från tävlingskonferensen och Johan Knutsson från kartkonferensen.
  - Påminn om årets ledare, årets arrangemang, elitstöd
  - Stipendium från Skogssportens gynnare
  - Utmärkelsers vara eller inte vara

## **11. Mötets avslutande**

Ebba tackade och avslutade mötet. Nästa möte är digitalt den 20 november.

.....  
Mötets ordförande

.....  
Sekreterare